







ООО «АГРО ВИКТОРИЯ»
344091 Россия, Ростовская область, Ростов-на-дону,
ул. Малиновского, 9А, литер АА, офис 310

-  Генеральный директор Петровская Виктория Евгеньевна
-  info@agrovictory.com
-  +7 928 270 76 92
-  www.agrovictory.com

ПРЕДЛАГАЕМ НА ЭКСПОРТ ЗЕРНОВЫЕ, БОБОВЫЕ, МАСЛИЧНЫЕ И ДРУГИЕ СЕЛЬСКОХОЗЯЙСТВЕННЫЕ КУЛЬТУРЫ

Экспортно-торговая компания ООО «АГРО ВИКТОРИЯ» более 20 лет экспортирует по всему миру продукцию высокого качества, выращенную в экологически чистых районах России.

У нас есть собственный перерабатывающий завод, склады и административные здания общей площадью 22 326 кв. м, поэтому мы можем предложить своим партнерам экспортные поставки масличных, зерновых и бобовых культур в неограниченном количестве.

ПРЕДЛАГАЕМ СЛЕДУЮЩИЕ ВИДЫ ПРОДУКЦИИ



- Рожь
- Пшеница
- Овёс
- Рис
- Кукуруза
- Ячмень
- Просо
- Сорго
- Нут
- Горох
- Зеленая чечевица
- Красная чечевица
- Вик (Викия)
- Горчица белая
- Горчица желтая
- Горчица черная
- Рапс
- Семена подсолнечника
- Сафлор
- Лен
- Кориандр
- Люцерна



ПРЕИМУЩЕСТВА СОТРУДНИЧЕСТВА С ООО «АГРО ВИКТОРИЯ»



Качественный агропродукт в необходимой для клиента таре



Индивидуальный подход к каждому клиенту, специалисты с многолетним опытом работы



Обсуждение корректировки контракта за кратчайший промежуток времени



Согласование выгодных условий сотрудничества для обеих сторон



Расположение производства на юге России - город Ростов-на-Дону



Возможность перевозки грузов в различные порты: Ростов-на-Дону, Азов, Таганрог, Ейск, Тамань, а также порт Новороссийск







Современное оборудование, задействованное в производственном процессе (петкусы, вибромашины, камнеудалители, оптический цветной сортировщик Sortex Z+)



Сотрудничество со странами Ближнего и Дальнего Востока, Африки, Индии, а также со странами Европейского союза





МЫ ВСЕГДА ОТКРЫТЫ ДЛЯ ОБЩЕНИЯ И НАЦЕЛЕНЫ НА ДОЛГОСРОЧНОЕ ВЗАИМОВЫГОДНОЕ СОТРУДНИЧЕСТВО. ИНДИВИДУАЛЬНЫЕ УСЛОВИЯ, ОБРАЗЦЫ ПРОДУКЦИИ И КОНТРАКТЫ ВЫ МОЖЕТЕ ОБСУДИТЬ С НАШИМИ СПЕЦИАЛИСТАМИ.

КОНТАКТЫ ДЛЯ СОТРУДНИЧЕСТВА

-  Генеральный директор Петровская Виктория Евгеньевна
-  info@agrovictory.com
-  +7 (928) 270 76 92
-  www.agrovictory.com



LLC AGRO VICTORIA
Ul. Malinovskogo, 9A, lit. AA, office 310,
Rostov-on-Don, Rostov Region, 344091, Russia

-  General Director Victoria Petrovskaya
-  info@agrovictory.com
-  +7 928 270 76 92
-  www.agrovictory.com

WE OFFER CEREAL, LEGUMINOUS, OIL, AND OTHER CULTIVATED CROPS FOR EXPORT

Export and trading company LLC AGRO VICTORIA has been exporting high quality products grown in pristine areas of Russia all over the world for over 20 years.

We have our own processing plant, warehouses and offices covering a total area of 22,326 sq. m., which is why we can offer our partners unlimited exports of oil, cereal, and leguminous crops.

WE OFFER THE FOLLOWING TYPES OF PRODUCTS



- Rye
- Wheat
- Oats
- Rice
- Corn
- Barley
- Millet
- Sorghum
- Chickpea
- Pea
- Green lentils
- Red lentils
- Vetch (Vicia)
- White mustard
- Yellow mustard
- Black mustard
- Rapeseed
- Sunflower seeds
- Safflower
- Flax
- Coriander
- Alfalfa



WHY LLC AGRO VICTORIA?



We offer high quality agricultural products in containers that meet the customer's needs



We apply individual approach to each customer
Our employees are qualified professionals with many years of experience



Any contract adjustments are negotiated in the shortest possible time



We negotiate favorable terms of cooperation for both parties



Our production is located in southern Russia (the city of Rostov-on-Don)



We can ship cargo to various ports: Rostov-on-Don, Azov, Taganrog, Yeysk, Taman, as well as Port of Novorossiysk







We use modern equipment in the technological process (Petkus machines, vibration machines, stone removers, optical separator Sortex Z+)



We cooperate with countries in Middle and Far East, Africa, India, as well as countries of the European Union

WE ARE ALWAYS OPEN FOR COMMUNICATION AND AIM AT LONG-TERM COOPERATION FOR THE BENEFIT OF BOTH. INDIVIDUAL TERMS, PRODUCT SAMPLES, AND CONTRACTS CAN BE DISCUSSED WITH OUR SPECIALISTS.

CONTACTS FOR COOPERATION

-  General Director Victoria Petrovskaya
-  info@agrovictory.com
-  +7 (928) 270 76 92
-  www.agrovictory.com